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> Retouradres Postbus 20301 2500 EH  Den Haag 

 
 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer 

der Staten-Generaal 

Postbus 20018  

2500 EA  DEN HAAG 

 

 

 

Datum 6 december 2018 

Onderwerp Antwoorden op de Kamervragen over het bericht 'Aanpak van illegaal 

vuurwerk in gevaar' 

 

 

In antwoord op de brief van 2 oktober 2018 deel ik u – mede namens de 

staatssecretaris van Infrastructuur en Waterstaat - mee dat de schriftelijke 

vragen van het lid Van Dam (CDA) over het bericht 'Aanpak van illegaal vuurwerk 

in gevaar' worden beantwoord zoals aangegeven in de bijlagen van deze brief.  

 

 

 

 

 

 

Minister van Justitie en Veiligheid,  

 

 

 

 

Ferd Grapperhaus   
 

 

 

 

 
  

 

Directoraat-Generaal 

Politie 
  

Turfmarkt 147 

2511 DP  Den Haag 

Postbus 20301 

2500 EH  Den Haag 

www.rijksoverheid.nl/jenv 
  

  

Ons kenmerk 

2410962 
  

Bij beantwoording de datum 

en ons kenmerk vermelden. 

Wilt u slechts één zaak in uw 

brief behandelen. 
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Antwoorden Vragen van het lid Van Dam (CDA) aan de minister van 

Justitie en Veiligheid en de staatssecretaris van Infrastructuur en 

Waterstaat over het bericht ‘Aanpak illegaal vuurwerk in 

gevaar’(ingezonden 2 oktober 2018)  

 

Vraag 1         

Kent u het bericht ‘Aanpak illegaal vuurwerk in gevaar’? 1) Deelt u het in 

dit bericht geschetste beeld? 

 

Vraag 2          

Herinnert u zich uw toezegging in het plenaire debat over het rapport van 

de Onderzoeksraad voor Veiligheid over de risico’s rondom de 

jaarwisseling op 20 juni 2018 dat u dit najaar uitsluitsel zou geven over 

de wijze waarop andere partijen worden ingeschakeld bij het in beslag 

nemen en afvoeren van illegaal (zwaar) vuurwerk? 

 

Vraag 3         

Kloppen de berichten tijdens werkbezoeken, dat vooralsnog geen 

oplossing gevonden is voor de wens van de politie om vuurwerk vanaf de 

plek van inbeslagneming door een gespecialiseerd bedrijf te laten 

afvoeren, dan wel vuurwerk ter plekke door een beveiligingsbedrijf te 

laten bewaken? Deelt u de opvatting dat het zeer zorgelijk is dat zelfs nu 

nog (eind september, begin oktober) dit niet geregeld is voor de 

komende jaarwisseling? 

 

Antwoord op de vragen 1, 2 en 3 

In mijn brief van 14 november jl. heb ik uw Kamer geïnformeerd over de wijze 

waarop het werkproces met betrekking tot opslag en vervoer van illegaal 

vuurwerk robuust en duurzaam wordt vormgegeven. Hierbij staat voor mij de 

veiligheid van de medewerker en de omgeving voorop. Bij het zoeken naar een 

juiste oplossing is dit als uitgangspunt genomen. De andere gehanteerde 

uitgangspunten zijn dat de oplossing voldoet aan wet- en regelgeving, de kosten 

maatschappelijk aanvaardbaar zijn, de noodhulpdienst bij het onverwacht 

aantreffen van illegaal vuurwerk zoveel mogelijk beschikbaar blijven voor de 

noodhulp en de bewijsfunctie van het beslag intact blijft. De politie treedt serieus 

en afgewogen op ten aanzien van het in beslag nemen en afvoeren van illegaal 

(zwaar) vuurwerk en het inzetten van gespecialiseerde bedrijven.  

 

Vraag 4          

Klopt het dat de controles van de Inspectie Leefomgeving en Transport 

bij pakketdiensten nagenoeg stil liggen en nauwelijks meer mogelijk zijn 

omdat de politie niet bereid is (tijdelijk) op politiebureaus dan wel bij 

regionale beslaghuizen in beslag genomen vuurwerk op te slaan, ook als 

op dezelfde dag dit vuurwerk nog afgevoerd wordt door een 

gespecialiseerd bedrijf? 

  

Antwoord op vraag 4 

Nee, dit klopt niet. Er vinden regelmatig controles plaats zowel door ILT als door 

de bedrijven zelf. Indien vuurwerk is aangetroffen, wordt in overleg tussen politie, 

ILT en de betrokken pakketdienst het vuurwerk door een ADR-vervoerder 

afgevoerd naar de opslaglocatie van Domeinen Roerende Zaken te Ulicoten. 
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Vraag 5         

Herkent u de geluiden van vuurwerk-professionals dat het welkom zou 

zijn deze problematiek met enige nuchterheid terug te brengen tot de 

kern van de zaak? Deelt u met hen de opvatting dat één of enkele stuks 

illegaal, in de originele verpakking aangetroffen stuks vuurwerk van een 

totaal andere (mindere) gevaarzetting zijn dan een partij die uit 

meerdere stuks bestaat? Bent u bereid deze mate van gevaarzetting 

leidend te laten zijn in het voor de komende jaarwisseling treffen van 

adequate maatregelen? 

 

Antwoord op vraag 5  

Het uitgangspunt is dat de afhandeling van inbeslaggenomen vuurwerk veilig 

moet zijn voor de politieambtenaren en de omgeving. De gehanteerde werkwijze 

kan afhangen van de omstandigheden en de context waaronder het vuurwerk 

wordt aangetroffen. Ook is de aard en de hoeveelheid van het aangetroffen 

vuurwerk relevant. Hiermee wordt rekening gehouden bij de tijdelijke en 

structurele oplossing.  

 

 

1) Telegraaf van 09-08-18; https://www.telegraaf.nl/nieuws/2409088/aanpak-

van-illegaal-vuurwerk-in-gevaar 

 


